
Referat fra generalforsamlingen for vinterbadelauget ved Hald Sø den 28. april 2016

Fremmødet bestod af  6 personer heraf 5 fra bestyrelsen.
1. Bodil Hindbo blev valgt til dirigent
2. Ulla Pape blev valgt til referent
3. formanden Laimonas Bendikas aflagde beretning og redegjorde for, at foreningen forfølger 

2 hovedmål. som er at få tilladelse til af opføre en permanent sauna med madpakkehus på 
Skytteholmen samt i ventetiden at tilbyde medlemmer af foreningen vinterbade-oplevelser 
med og uden sauna. Bestyrelsen har i det forløbne år fået praktiske forhold som 
bankforbindelse, medlemskartotek, hjemmeside samt registrering i relevante foreningsfora 
på plads. Endvidere er der indsendt ansøgning om partnerskabsaftale til Naturstyrelsen, som 
vi afventer tilbagemelding på. Foreningen er blevet bevilget 40.000 kr fra Viborg kommunes
forebyggelsespulje. Dette beløb skal bruges til leje af mobil sauna i den kommende sæson 
fra okt. 2016 til april 2017. Formanden fremhævede, at foreningens fokus er at få opført en 
permanent sauna, men at indtil det er en realitet er en meget stor opmuntring for foreningen, 
at vi nu har dette beløb at arbejde med til glæde for vores medlemmer og kommunens øvrige
vinterbadere. 

4. Kasserer Tine Rose Jensen forelagde foreningens regnskab, der blev godkendt.
5. Der var ikke kommet forslag til behandling
6. Generalforsamlingen besluttede at kontingentet for det kommende år fastsættes til 100 kr. 

Indmeldelsesgebyret er fortsat 50 kr.
7. Ulla Pape og Bodil Hindbo var på valg, og de modtog begge genvalg. Martin Hvid 

Kristensen havde meddelt, at han ønskede at udtræde af bestyrelsen. Jan Thomsen blev 
indvalgt.

8. Lotte Buchwald og Mette Carlsen blev valgt som henholdsvis 1. og 2. suppleant.
9. Nopper modtog genvalg som revisorsuppleant
10. ingen punkter under evt.

ref. Ulla, den 29. april 2016


